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Indledning 
Som sædvanligt vil jeg altid begynde med vores medlemstal, da de er udslagsgivende for vores tilskud fra 

Dansk Firmaidræt. I 2024 var der et fald på 2.756 medlemmer så vi ender på 49.272 svarende til 5%. Det er 

naturligvis ikke tilfredsstillende, og vi havde da også håbet på i det mindste status quo. I 2025 er det besluttet 

at bestyrelsen i samarbejde med Rebekka arbejder på at have endnu mere fokus på nuværende og nye 

arbejdspladser. 

Bestyrelsen i Firmaidræt Storkøbenhavn har set således ud i 2024: Jeanette Thornberg (formand), Gitte 

Nielsen (næstformand), Palle Lindstrøm (økonomiansvarlig) samt bestyrelsesmedlemmerne Kim Christiansen, 

John Vinding Petersen (stoppede ved repræsentantskabsmødet april 2024) og Mari-Ann Egeskov Madsen. 

Det har fungeret ganske udmærket med en bestyrelse på 5 medlemmer. Vi har i årets løb afholdt 8 

bestyrelsesmøder, og haft besøg af både fodbold og bordtennis. Desuden har vi arbejdet med Dansk 

Firmaidræt om medlemsundersøgelse, som blev gennemført i 2024.  

Palle – vores økonomiansvarlige – har nævnt at han ikke holder evigt, og derfor skulle vi finde en afløser. Vi 

forsøgte først internt at finde en frivillig, men da det ikke lykkedes forsøgte vi på Frivilligjob.dk, og det gav 3 

henvendelser. Vi er derfor utroligt tilfredse med at opstille Alexander Bæhr til repræsentantskabsmødet i 

2025. Alexander og Palle vil arbejde sammen det kommende år. 

Kim Christiansen nævnte allerede tilbage i 2023, at det var hans sidste periode, så vi skulle også finde en 

afløser for ham. Vi forsøgte igen internt – specielt til fodboldholdene som deltager i vores turnering – men 

uden held. Igen lagde vi en annonce på Frivilligjob.dk, og Nick Hansen søgte ’jobbet’. Også her er vi yderst 

tilfredse med at opstille Nick som bestyrelsesmedlem og Nick er fodbolddommer i sin fritid. Bestyrelsen håber 

på jeres opbakning til repræsentantskabsmødet. 

Vores udviklingskonsulent Rebekka har nu været hos os i lidt over 1 år og er utroligt engageret og iderig. Hun 

deltager på alle bestyrelsesmøder og har altid sit eget punkt på dagsorden. Hvis nogle af jer har ideer eller 

andet i vil drøfte med Rebekka, så kontakt hende endelig.  

I år er ingen af vores aktiviteter lukket. Vi har haft 9 aktiviteter kørende. Desværre er håndboldinteressen ikke 

stor i firmaidræt regi, men der arbejdes stadig hårdt på at få den til at fortsætte i 2025.  
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Dansk Firmaidræt 
Firmaidræt Storkøbenhavn hører naturligvis fortsat til under Dansk Firmaidræt – i daglig tale kaldet 

Firmaidrætten. 

Medlemstallet for 2024 i Dansk Firmaidræt var 333.385 mod 333.039 i 2023, hvilket svarer til en stigning på 

346 medlemmer. Vi kan sige, at der er tale om en stabilisering af medlemstallene, hvilket trods alt er positivt. 

Der er stadig udfordring i de lokale ungdomsuddannelser og erhvervsskoler. 

Dansk Firmaidræt afholder hvert år Visionsmøde, hvor vi altid er repræsenteret med medlemmer fra 

bestyrelsen. Hvert andet år afholdes repræsentantskabsmøde, og her er vi ligeledes repræsenteret. I 2025 

bliver det et ekstra spændende repræsentantskabsmøde, da formanden Peder Bisgaard stopper efter rigtig 

mange år, og der skal vælges ny formand samt nyt medlem til bestyrelsen. 

Strategi 2027 ”Aktive arbejdsliv – fra praktik til pension” er der blevet taget godt i mod ude i foreningerne, og 

Firmaidræt Storkøbenhavn har allerede fået strategien godt ind under huden. I februar 2024 havde 

bestyrelsen en workshop med to repræsentanter fra Dansk Firmaidræt, der tog os igennem en lokal 

versionering af strategien. Fremadrettet vil strategiens pejlemærker, målgrupper og forudsætninger være en 

stor del af Firmaidræt Storkøbenhavn. 

Firmaidræt Storkøbenhavn har stadig repræsentanter i Dansk Firmaidræt, da Jeanette Thornberg er medlem 

af Bestyrelsen. 

 

Medlemsstatistik 
I 2024 har måden, som klubberne har skulle indberette på, været anderledes. 

Fremfor at skulle udfylde et Excel-ark og sende det retur til Firmaidræt Storkøbenhavns kontor, så har 

klubberne i år modtaget en mail med et link, hvor de har skulle udfylde skemaet på nettet. Dette har 

forhåbentlig været en lettelse for klubberne, selv om der for nogle var problemer med at gemme de udfyldte 

tal.  

Klubindberetningerne pr. 1. januar 2025 viste et samlet aktivitetsmedlemstal på 49.272 mod 52.028 sidste år, 

og medlemsklubber fordelt på 217 medlemsklubber, hvilket betyder, at vi i 2024 har haft et fald på 2.756 

aktivitetsmedlemmer og en tilbagegang på 17 klubber. Firmaidræt Storkøbenhavn har desuden 46 

enkeltmedlemmer mod 40 sidste år. 

 

Regnskab 2024 
Samlet driftsregnskab 2024 
Det samlede driftsresultat udviser et overskud på i alt 298.240,19 kr.  
Der er tale om et resultat af den ordinære drift, da der ikke i 2024 har været afholdt ekstraordinære 
vedligeholdelses- og anlægsudgifter på FSKBH-anlægget. 
 
I budgettet for ordinær drift i 2024 var der regnet med et underskud på 59.989 kr. Der er således tale om en 
forbedring på cirka 370.000 kr. 
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Årsregnskabet kan specificeres således: 

 
 

Regnskab 2024 – nettoudgifter (hele kroner)  
 2022 2023 2024 Budget 2024 

FSKBH-anlæg, ordinær drift -392.215 -424.591 -497.880 -292.000 

Administration og bestyrelse 395.502 462.731 437.580 492.450 

Idrætsafdelinger i alt -58.443 -330.931 -221.878 -140.461 

Renter og udbytte -23.366 -5.902 -16.063 0 

Resultat af ordinær drift -78.522 -298.693 -298.240 59.989 

Ekstraordinære udgifter 95.014 1.380.410 0 0 

Driftsresultat i alt 16.492 1.081.717 -298.240 59.989 

 
Den store afvigelse mellem budget og det endelige regnskab skyldes i hovedtræk, at overskud på FSKBH-
anlægget er væsentligt højere end forventet. Særligt har udlejning af badmintonbaner bidraget til denne store 
indtægt. På samme måde har der i fodboldafdelingen været overskud, der ligger ud over det budgetterede. 
 
På baggrund af disse overordnede tendenser finder bestyrelsen, at årets regnskabsresultat er tilfredsstillende. 

 

Medlemsudviklingen 
På repræsentantskabsmødet i 2023 blev 
det besluttet, at de tidligere kontingent-
grupper 2 og 3 skulle nedlægges, 
begrundet i det lave antal firmaer i disse 
kategorier og det dermed store 
administrative arbejde.  
Fra og med 2024 opgøres medlems-
kategorierne derfor i enkeltmedlemmer og 
firmaer. Kontingentet blev samtidig fastsat 
til 100 kr. for enkeltmedlemmer og 800 kr. 
for firmaer. 
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Aktivitetsmedlemmer opgøres på 

baggrund af medlemmernes årlige ind-

beretning af aktivitet.  

Indberetningen er i sig selv vigtig, da 
tallene sendes til Dansk Firmaidræt og 
Kulturministeriet. 
Indberetningen anvendes til den centrale 
udlodning af tipsmidler, der efterfølgende 
fordeles af Dansk Firmaidræt til for-
eningerne.  
 

 

 

 

 

 

Aktivitetstilskud fra Dansk Firmaidræt har 

gennem en længere årrække været for 

nedadgående. Tilskud beregnes ud fra 

vores antal af aktivitetsmedlemmer i 

forhold til det samlede antal aktivitets-

medlemmer på landsplan.  

Når tilskud stiger i 2023, skyldes det, at 
Dansk Firmaidræt har øget udlodningen i 
2023. Ordningen er videreført i 2024, 
hvilket ikke var forventet ved budget-
lægningen. Der er derfor tale om en 
merindtægt på 72.814 kr. 
 

Kontingentindtægterne er i forbindelse 

med den nye opgørelse af medlemmer og 

den gennemførte prisændring forøget, så de i 2024 udgør 191.900 kr. mod budgetteret 180.000 kr.  
 

FSKBH-anlæg 
Under posten FSKBH-anlæg registreres alle udgifter og indtægter vedrørende idrætshallen, tennisbanerne og 

parkeringsarealet.  

Posten viser i regnskabet et overskud på den ordinære drift på 497.879,74 kr. mod et budgetteret overskud 

på 292.000 kr. 

 

Der er ikke i 2024 afholdt ekstraordinære udgifter til renovering eller anlæg på anlægget. 
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Specifikation af driftsindtægter og udgifter: 

 

Konto 2022 2023 2024

Indtægter

Lejeindtægt badminton - kontrakt 2010 -433.577,50 -401.293,50 -439.098,00

Lejeindtægt FSKBH badminton 2011 -42.890,00 -38.400,00 -38.400,00

Lejeindtægt FSKBH øvrige 2012 0,00 -3.000,00 -1.500,00

Lejeindtægt badminton - løs udlejn. 2013 -313.560,00 -382.577,38 -464.226,00

Lejeindtægt badminton i alt -790.027,50 -825.270,88 -943.224,00

Lejeindtægt FSKBH Tennis 2020 -30.240,00 -28.620,00 -37.800,00

Lejeindtægt tennis - medlemmer 2021 -171.870,00 -196.285,00 -246.682,00

Lejeindtægt tennis - løs udlejning 2022 -78.700,00 -78.500,00 -62.700,00

Lejeindtægt tennis i alt -280.810,00 -303.405,00 -347.182,00

Parkering 2030 -19.500,00 -19.500,00 -28.000,00

Kiosksalg 2050 -35.554,50 -23.948,00 -22.764,50

Diverse indtægter 2090 0,00 0,00 0,00

Varelagerforskydning 2058 2.231,97 -3.807,09 -1.136,54

Indtægter I alt -1.123.660,03 -1.175.930,97 -1.342.307,04

Udgifter

Husleje 2110

El 2120 24.449,37 40.956,58 34.352,03

Ejendomsskat og renovation 2121 124.712,20 130.833,80 125.530,40

Varme 2122 96.949,33 78.640,14 106.685,11

Renovation 2123 0,00 0,00 26.177,34

Vand 2130 15.723,34 15.499,07 25.555,54

Grundejerforening 2135 51.631,68 53.470,87 54.009,17

Forsikring 2150 24.637,41 26.248,13 27.669,68

Drift og vedligehold - tennisbaner 2155 40.837,50 39.700,25 56.774,30

Drift og vedligehold - parkering 2156 2.338,00 0,00 775,90

Alarm 2165 54.376,68 72.419,80 75.807,25

Rengøring 2170 10.702,48 27.444,96 21.640,64

Kørsel 2175 0,00 0,00 0,00

Småanskaffelser 2180 724,75 263,45 1.686,56

Udgifter til bookingportaler 2185 55.874,58 57.195,21 46.441,48

Nyanskaffelser 2190 0,00 0,00 0,00

Reparation og vedligeholdelse 2200 0,00 0,00 0,00

Varekøb 2210 20.052,00 20.896,50 15.272,20

Parkeringskompagniet 2220 60,00 1.293,75 1.451,25

Løbende indvendig bygningsvedligeh. 2230 12.572,16 12.446,42 15.363,40

Reparationer indvendig bygning 2231 700,00 179,85 0,00

Anskaffelser indvendig bygning 2232 0,00 0,00 0,00

Løbende udvendig bygningsvedligeh. 2240 31.250,00 0,00 8.271,09

Reparationer udvendig bygningvedl. 2241 0,00 0,00 8.271,09

Anskaffelser udvendig bygningsvedl. 2242 0,00 0,00 0,00

Hensættelser 2285 50.000,00 50.000,00 50.000,00

Løn servicemedarbejder 2310 113.853,03 123.851,41 142.692,87

I alt ordinære driftsudgifter 731.444,51 751.340,19 844.427,30

Resultat af ordinær drift -392.215,52 -424.590,78 -497.879,74

FSKBH-anlæg (hele 1.000 kr.)
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Indtægterne er budgetteret med 

1.156.500 kr. fordelt med  

• badmintonbaner 793.500 kr.  

• tennisbaner 320.000 kr. 

• parkering 18.000 kr.   

• kiosksalg 25.000 kr.  

 

Særlig udlejning af badmintonbaner har 

medført en merindtægt på 149.724 kr. 

 

 

 

 

 

 

Prisen på leje af baner er i 2024 

pristalsreguleret efter de i en årrække har 

været konstante. For at undgå et indtægts-

mæssigt efterslæb er det besluttet, at der 

foretages en årlig pristalsregulering, for 

derved at fastholde forholdet mellem 

indtægter og udgifter. 

 
Samtidig er det konstateret, at efter-
spørgslen efter baner er steget, hvilket kan 
aflæses på posten løs udlejning. Dette sker 
gennem online booking. 
 
 

Afgiften på udlejning af parkeringspladser er midt i året hævet, hvorfor der forekommer en merindtægt på 
10.000 kr. i regnskabet for 2024. Det er endvidere besluttet, at lejen fremover reguleres i takt med pristallet 
og niveau for parkering i øvrigt. 
 

På udgiftssiden er der hensat 125.000 kr. til ejendomsskat (grundskyld). Beløbet er hensat, da der ikke i året 

er opkrævet skat af arealet som følge af manglende ny vurdering. På trods af gentagne henvendelser til 

Vurderingsstyrelsen har det ikke været muligt at få afklaret vurderingen på ejendommen og dermed den 

pålignede skat. Det afsatte beløb er skønnet. 

 

Renovation har tidligere år været opkrævet som en del af ejendomsskatten, men dette er nu af kommunen 

ændret, så vi fra 2024 er omfattet af erhvervsrenovation, hvilket opkræves særskilt af vognmanden. Det har 

medført en ny udgift på 26.177,34 kr.  

 

Posten ”Grundejerforening” dækker over Firmaidræt Storkøbenhavns leje af det areal, hvor hallen er opført 

samt tennisbaner og parkeringsareal. Et areal på samlet ca. 5.000 m2.  Lejen er beregnet ud fra en aftale fra 

2005, hvor leje og indeksering blev fastlagt. Grundejerforeningen har stillet krav om en tilpasning af 

lejeniveauet til den aktuelle markedsleje. Derfor har bestyrelsen siden efteråret 2023 forhandlet om niveauet 
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for lejen samt en ny lejekontrakt. Lejen er fastsat for 2025 og fremover, mens detaljerne i kontrakten 

forhandles mellem parternes advokater. Den kommunale tilladelse for anlægget udløber sommeren 2030, 

men der er enighed om, at vi i fællesskab skal ansøge kommunen om anlæggets forbliven ud over denne dato. 

 

Udgifter til alarm dækker over fast abonnement 45.933,56 kr. samt gebyr for udrykning i forbindelse med 

udløsning af alarmen 29.873,69 kr. Desværre må vi konstatere, at udgifterne til tilkald ved alarm er fortsat på 

et alt for højt niveau. Det skyldes, at alarmen aktiveres når idrætsudøvere f.eks. glemmer at lukke døre, når 

hallen forlades, eller når spillere forlader hallen efter det aftalte tidspunkt, hvor alarmen automatisk tilkobles. 

Da tilkald skyldes forhold, der i princippet kunne undgås, er det sørgeligt, at der skal afholdes så store udgifter 

hertil. 

 

Udgift til bookingportaler, der dækker gebyr for elektronisk banebooking tor tennis- og badmintonbaner. 

Udgifterne er afledt af antal bookede løse banetimer under tennis og badminton. Der er direkte 

sammenhæng med de stærkt forøgede indtægter for løs udlejning. 

 

Posten løn til servicemedarbejder dækker over pedelfunktionen i hallen. Det har i året været nødvendigt at 

hæve timetallet, da vedligeholdelse af udearealerne er steget i omfang. Udgifterne svarer til det 

budgetterede. 

 

Administration og bestyrelse 
Under posten "Administration og bestyrelse" registreres foreningens fællesudgifter og -indtægter, som for 
eksempel kontorhold, grundkontingenter, tilskud fra Dansk Firmaidræt og øvrige udgifter og indtægter, der 
ikke kan henføres til en enkelt aktivitet.  
 
Posten udviser et underskud på i alt 437.580,76 kr. mod et budgetteret underskud på 492.450 kr. 
 
Beløb i helle 1.000 kr.  
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Kontingent dækker grundkontingenter for 

enkeltmedlemmer og firmamedlemsskab-

er. Som anført under medlems-udviklingen 

er der fra 2024 sket en omlægning af 

medlemsformer og kontingent for firmaer. 

 

Dansk Firmaidræt dækker over kvartals-
tilskud, som beregnes i forhold til 
aktivitetsmedlemmer. I 2024 har Dansk 
Firmaidræt videreført et ekstraordinært 
tilskud fra 2023, hvilket har betydet en 
merindtægt på ca. 73.000 kr. i forhold til 
det budgetterede.  
 

Administrationsbidrag beregnes med 5% af udvalgenes stævneindtægter.  

 

Øvrige indtægter indeholder kontorhjælpstilskud fra Dansk Firmaidræt, gebyr for indberetninger samt 

opkrævningsgebyr.  

 

Under posten kontorhold er der indkøbt nyt IT-udstyr på kontoret. Udgiften er delvis dækket af 

kontorhjælpstilskud fra Dansk Firmaidræt.  

Porto og gebyrer er i stærk vækst, hvilket hænger sammen med øget brug af on-linebetalinger.  brug af on-

linebetalinger er udgifterne til NETS og Mobilepay i stærk vækst.  

Derudover dækker posten advokatbistand, revision, telefon, internet, forsikring og kontorartikler.  

 

Møder, kørsel og repræsentation indeholder udgifter til foreningens repræsentantskabsmøde, 

formandsmøder og lignende i Dansk Firmaidræt, kørselsudgifter og repræsentative gaver. 

Lønomkostningerne er i 2024 forøget med ca. 70.000 kr. i forhold til 2023.  

 

Lønomkostningerne udgør i 2024 ca. 1.098.000 kr., hvilket svarer til ca. 81% af de samlede udgifter til 

administration. Det tilsvarende tal for 2022 var ca. 67%. 

 

På posten aktivitetsudgifter er der bogført udgifter til nytårskur for frivillige.  
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De administrative udgifter i forbindelse 

med driften af foreningen har gennem de 

seneste år givet et stigende underskud, 

som følge af nedsat tilskud fra Dansk 

Firmaidræt. Dette forstærkes af den øgede 

inflation.  

Underskud på de administrative udgifter 

er i årene blevet delvis dækket af et 

overskud på drift af FSKBH-anlægget. 

 

Renter og udbytter – indtægt 16.063,25 kr. 

(Budget 0 kr.) 

 

 

Idrætsafdelingerne 
Idrætsafdelinger under ét - resulterer i 2024 et overskud på 221.877,96 kr. mod et budgetteret overskud på 
140.461 kr.  
 
De enkelte udvalgs regnskabsresultater (negative tal - er overskud): 

Idrætsafdelinger: 2022 2023 2024

15 Badminton 664 -3.343 3.850

25 Billard -26.151 -9.224 -87

30 Bordtennis 5.374 -1 -447

35 Bowling -426 -5.240 -1.169

65 Fodbold (7-mands) -38.027 -280.926 -233.908

115 Håndbold (vinter) 2.300 2.093 1.991

135 Lystfiskeri -2.226 1.281 -45

165 Petanque -2.609 -3.354 -227

190 Skydning -6.184 -1.282 0

205 Svømning -6.153 -9.152 -802

210 Tennis -395 -7.083 -3.061

400 Erhvervsskoler -500 -14.927 -8.846

600 Padel 0 0 20.874

E-sport 15.890 0 0

I alt idrætsudvalg -58.443 -331.158 -221.877  
 
Udvalgene budgetterer og regnskabsaflægger indenfor reglerne således, at udvalgets budget og regnskab ikke 

må gå i underskud. I regnskabet for 2024 fremkommer der samlet set et stort overskud, der fortrinsvis kan 

henføres til fodboldudvalget. 
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Stævneindtægterne for udvalgene under 

ét. Udvalgenes samlede stævneindtægter 

er efter en stigning i 2022 atter dalet en 

smule. I forhold til 2019, er stævne-

indtægterne faldet med ca. 37%. 

 

Der er i 2024 betalt baneleje med i alt 

469.000 kr. Københavns kommunes andel 

heraf er 37.000 kr. Øvrige udgifter til baner 

er leje af bowlingbaner og bådleje til 

fiskeafdelingen. 

 

 

 

Status 
Foreningens samlede aktiver udgør ved udgangen af regnskabsåret 5.190.450,94 kr.  

Fratrukket kortfristet gæld på i alt 970.656,31 kr. giver det en egenkapital på 4.206.394,63 kr. 

AKTIVER 31-12-2024 31-12-2023

Varelagre i alt 8.979,20 7.842,66

Værdipapirer i alt 3.803.341,95 3.620.556,29

Debitorer i alt 134.877,79 93.161,83

Likvide beholdninger i alt 1.243.252,00 873.355,53

Aktiver i alt 5.190.450,94 4.594.916,31

PASSIVER 31-12-2024 31-12-2023

Kortfristet gæld i alt 984.056,31 869.547,53

Egenkapital primo 3.725.368,78 4.603.675,27

   - Kursregulering 182.785,66 203.409,49

   - Driftsresultat 298.240,19 -1.081.715,98

Egenkapital ultimo 4.206.394,63 3.725.368,78

Passiver i alt 5.190.450,94 4.594.916,31

Regnskab 2024 - Status

 
 

Forøgelsen af foreningens egenkapital består af overskud på driftsresultatet. Yderligere er der foretaget 

kursregulering på værdipapirer med 182.785,06, så værdien af disse udgør 3.803.341,95 ved årets udgang. 
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Under passiver er der registreret hensættelser således: 

 Hensat i året Hensat i alt 

Fodboldudvalget til tilskud ESCG 0 89.718,31 

Billardudvalget til nye billardborde 3.1000,00 38.100,00 

Bordtennisudvalget, udskudt stævne 2.000 2.000 

Bowlingudvalg, udvalgte hold udsat match 11.000 11.000 

Svømmeafdelingen, faldende indtægter og 
ekstraordinær baneleje *) 

 
13.000 

 
13.000 

KFIU-hallen til forbedringer 50.000,00 150.000,00 

Skyldig ejendomsskat (skønnet beløb) 125.000,00 125.00000, 
*) Som følge af en fejl ved tildelingen af timer i svømmehaller har vi ikke fået tildelt baner i 2024/2025 og 2025/2026. 
Svømmeudvalget har i stedet lejet baner udenfor Københavns kommune 2024/2025 til en højere pris. Samtidig har salget 
af svømmekort været faldende, formentlig som følge af beliggenheden. Fejlen vil først kunne rettes i tildelingen for 
2026/2027. 

 

Udviklingsplan for Firmaidræt Storkøbenhavn 

Der er i 2024 fortsat blevet arbejdet på højtryk med indsatsernes på udviklingsplanen. Vi har haft særligt 

fokus på at få lavet en medlemsundersøgelse, få flere yngre frivillige kræfter i foreningen og samarbejde 

med/synlighed på uddannelsesinstitutioner. Selvom vi er kommet godt i mål, så er arbejdet med indsatserne 

ikke slut – tværtimod. I 2025 rettes der desuden endnu mere fokus på kontakt til vores eksisterende og nye 

arbejdspladser, og vi har fokus på at fastholde de nye og nuværende frivilliges motivation i foreningsarbejdet.  

Vi gør fortsat en stor indsats med at strømline hjemmesiden, vores kommunikationskanaler og det månedlige 

nyhedsbrev.  

Uddannelsesinstitutioner 
Der blev afholdt Ung Cup-stævne i Valby Idrætspark en solrig efterårsdag i september 2024 med 30 

deltagende hold fra 5 forskellige skoler. Her blev der dystet i både rundbold og fodbold.  

Derudover har studentermedhjælper, Emil, afviklet to bevægelsesforløb på SOSU H i København, og 

studentermedhjælper, Clara, har afviklet et forløb på SOSU H i Herlev. Alle forløb har været ugentlige 

træninger i undervisningstiden for elever og deres undervisere. Desuden var vi med til at planlægge og afvikle 

en bevægelsesdag for de nye elever på SOSU H i København.  

Som noget nyt kan vi nu, i samarbejde med Dansk Firmaidræt, tilbyde uddannelsesinstitutioner et specielt 

skolemedlemskab hos os. Det består af en pakke med forskellige bevægelsestilbud og understøttelse af, 

hvordan de kan få mere bevægelse ind i skoledagen. TEC, Nørrebro gymnasium og NEXT Ballerup skoler har 

indtil nu tegnet skolemedlemskab hos.  

Arbejdet og kontakten til uddannelsesinstitutioner fortsættes i det nye år. 
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Landsdel Øst og Region Hovedstaden 

Strukturen er fastsat i Dansk Firmaidræts vedtægter. Der er ikke tillagt beslutningskompetencer til de to 

organer, idet formålet med de to organer først og fremmest at give medlemsforeningerne mulighed for 

sparring, gensidig inspiration og erfaringsudveksling. 

Landsdel Øst holder som regel et årligt møde, hvor hver forening har mulighed for at deltage med maks.  fem 

personer. I Region Hovedstaden holdes møde efter behov – et til to om året – hvor de tilknyttede 

firmaidrætsforeninger har en fast repræsentant samt mulighed for at møde med yderligere en person til 

møderne. Firmaidræt Storkøbenhavns faste repræsentant i Region Hovedstaden er Gitte Nielsen. 

European Company Sport Games 
European Company Sport Games (ECSG) afvikles hvert år skiftevis med vinterfestival i lige år og 

sommerfestival i ulige år. 

Firmaidræt Storkøbenhavn har klubber som deltager i festivalen, bl.a. Idrætsforeningen Bispebjerg Hospital, 

som plejer at deltage med en stor delegation. 

I 2025 afholdes festivalen på Mallorca medio juni. 

Events 
I efteråret 2024 afviklede vi to arrangementer forbindelse med Arbejdspladsernes Motionsuge i uge 41, 

nemlig høvdingebold og trampolinfitness. Trampolinfitness blev afholdt i KFIU-hallen med stor succes og 

høvdingebold var på Christianshavn i samarbejde med Dodgeball Danmark. Der var desværre ikke nok 

deltagere til pickleball, som vi ellers også havde planlagt i denne uge.  

Efterfølgende har der været efterspørgsel på høvdingebold, hvorfor vi stabler et event på benene i maj 2025, 

som optakt til Arbejdspladsernes Motionsuge i 2025.  

 

Derudover havde vi igen i år et startsted til den landsdækkende Julemærkemarch. 120 deltagere stillede til 

start ved vores opsatte bod ved Dansekapellet på Bispebjerg Torv og gik enten 5 km eller 10 km i den gode 

sags tjeneste. Vi planlægger at skulle være startsted igen i 2025, hvor Julemærkemarchen finder sted den 7. 

december.  
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Firmaidræt Open 
Dansk Firmaidræt har tidligere besluttet, at fremover skal det landsdækkende Firmaidræt Open kun afholdes 

i lige år og i stedet for lagt op til, at der i ulige år afvikles regionale idrætsarrangementer.  

I 2024 blev der afholdt Firmaidræt Open i Roskilde Firma og Familieidræt med ca. 700 deltagere. Her i blandt 

deltog Henrik og Emil i badminton og fik en ganske fornuftig placering. 

På grund af nedskæringer i Dansk Firmaidræt i 2024 er bl.a. Firmaidræt Open fremadrettet blevet nedlagt. 

For vores vedkommende betyder det at fodbold, håndbold, badminton og padel ikke bliver gennemført i 

2025, som vi ellers havde forventet. 

Københavns Kommunes idrætsfaciliteter 
En meget stor del af vores aktiviteter afvikles i Københavns Kommunes idrætsfaciliteter (fodboldbaner, 

idrætshaller, svømmehaller, petanquebaner mv.). De faciliteter, som vores afdelinger får stillet til rådighed, er 

i det store hele tilfredsstillende.  

Som alle ved har kommunen indført gebyr for brug af faciliter. Hvor opkrævningerne i begyndelsen ikke var 

korrekte, er der nu kommet helt styr på det, og vi opkræves nu for de faciliteter, som vi benytter. 

Firmaidræt Storkøbenhavn er repræsenteret i Valby bruger bestyrelse ved bestyrelsesmedlem Kim 

Christiansen. 

Idrætsforum København 
Idrætsforum København arbejder politisk for at sikre de bedste betingelser og udviklingsmuligheder for den 

organiserede idræt i København, og er et samlet talerør til Københavns Kommune. Derudover indbyder 

Idrætsforum København ligeledes til konferencer, debat med kulturpolitikere samt temamøder. 

Styregruppen består af repræsentanter fra DGI Storkøbenhavn, DIF og Firmaidræt Storkøbenhavn - hvor 

formand Jeanette Thornberg sidder med – samt repræsentanter fra Folkeoplysningsudvalget. Sammen med 

vores interne udviklingskonsulent deltager vi ved styregruppemøder 3-4 gange årligt. 

Firmaidræt Storkøbenhavn har deltaget ved alle Dialog- og netværksmøder med foreninger i Københavns 

Kommune, som er møder for de store og toneangivende foreninger i kommunen. 

Frivillige i Firmaidræt Storkøbenhavn 
Frivillighed er en meget vigtig del af Firmaidræt Storkøbenhavns dna. Hvis vi ingen frivillige har – kan vores 

aktiviteter ikke gennemføres. 

Vi har i 2024 fået ny formand - Søren Kirstein - i billardudvalget. I bordtennis er kommet nyt udvalgsmedlem 

Göran Garnfeldt. Derudover, som skrevet indledningsvis, opstiller vi til bestyrelsen Alexander, som afløser for 

Palle Lindstrøm, samt Nick som afløser for Kim. 

Alle frivillige i Firmaidræt Storkøbenhavn bliver hvert år sidste fredag i september måned inviteret til Frivillig 

Fredag. I 2024 havde Clara - vores studentermedhjælper - arrangeret Escape Room i Vridsløselille Fængsel 

samt efterfølgende middag på nærliggende restaurant. Det var sjovt at være ’spærret inde’ i en celle og store 

udfordringer med at komme ud, men det var underholdende. Nogle herlige timer for de ca. 20 deltagere som 

var med. 
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Mærkedage 
Den 22. august 2024 afholdt LIF (Lufthavnens Idrætsforening) 75-års 

jubilæum, hvor flere fra Firmaidræt Storkøbenhavn deltog. Et meget 

flot arrangement med fine taler, grillpølser, bar og meget lækre 

lagkager. 

Det er desværre sjældent, at vores klubber inviterer til jubilæer, men 

LIF er undtagelsen, og når vi bliver inviteret, står vi altid klar til at fejre 

dem. 

Hjemmesiden www.fskbh.dk 
Firmaidræt Storkøbenhavns hjemmeside www.fskbh.dk er vores digitale opslagstavle, som henvender sig til 

både nye, potentielle og eksisterende medlemmer. Alle idrætter er repræsenteret på www.fskbh.dk. Flere 

idrætter benytter hjemmesidens tilmeldings- og betalingsfunktion ”F-shop”.  

Udviklingen af hjemmesiden er et løbende arbejde, så den hele tiden fremstår opdateret og aktuel. I 2025 

forventes det, at der kommer nyt design/layout af hjemmesiden. 

Nyhedsbrev  
Nyhedsbrevet har i 2024 været udsendt ca. én gang om måneden og har primært indeholdt invitationer om 

stævner, turneringer og arrangementer. Vi ønsker også at bringe gode historier fra afviklede arrangementer, 

men dette kræver, at udvalg og deltagere hjælper med at indsende billeder, video og tekst. 

Nyhedsbrevet udsendes både til medlemmer og andre interesserede personer, og derfor skal nyhedsbrevet 

være af generel karakter, der viser foreningens arrangementer over en bred kam. Vores erfaringer siger os, at 

dem der allerede deltager i specifikke idrætsgrene bør kontaktes via mail fra afdelingerne selv, når de skal 

inviteres til et stævne eller en ny sæson. 

I 2023 oprettede vi et særskilt nyhedsbrev for padel-interesserede, hvor vi kun sender nyhedsbrev ud, når der 

er noget relevant at sende. Vi har talt om muligheden for at lave interesselister for hver idræt, så vi endnu 

bedre kan fortælle om de specifikke idrætter til dem, der er interesseret. Såfremt der er interesse for det vil 

arbejdet selvfølgelig foregå i samspil med udvalgene. 

Firmaidræt Storkøbenhavns kontor og administration  
Firmaidræt Storkøbenhavn har kontor på adressen Knuthenborgvej 24 i Valby. På adressen ligger FSKBH-

anlægget, som består af 3 udendørs tennisbaner, samt KFIU-hallen med 4 baner, som Firmaidræt 

Storkøbenhavn ejer. 

Firmaidræt Storkøbenhavns bestyrelse besluttede i 2022 at ansætte en udviklingskonsulent, og efter 2 gode 

udviklingskonsulenter, som stoppede, fordi de fandt deres drømmejob, startede Rebekka Læssøe Markers 

den 12. februar 2024, som udviklingskonsulent, og Rebekka har på bedste vis forsat det gode arbejde, som 

Mathilde og Louise startede. 

http://www.fskbh.dk/
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I efteråret 2023 blev der ansat 2 studentermedhjælpere, som et nyt tiltag. Emil har været med fra starten og 

Clara har afløst Laura. Pt. er Clara på barsel, men Emil knokler bare på med fodbold, hjemmeside og 

udsendelse af nyhedsbreve. 

Der også ansat en ukrainer til at gøre rent og passe det udendørsareal/tennisbaner om sommeren. 

Der er fem ansatte, hvoraf to er fuldtidsansat og de tre, som har mellem 10 og 20 timer om ugen.  

FSKBH-anlægget/KFIU Hallen i Valby  
I 2024 har der ikke været større renoveringsarbejde på hallen. 

Udlejningen i 2024 har været stigende. 

For badmintonudlejningens vedkommende, så er udlejningen for 

kontrakter steget med 38.000 kr. og løs udlejning er steget med 

82.000 kr. Stigningen er en kombination af prisstigning på banerne og 

flere større udlejning. For tennisbanernes vedkommende har der 

været en stigning på 12%, som især skyldes en stor stigning i antallet 

af tennismedlemmer. 

Tennisbanerne og badmintonbanerne udlejes også gennem en online 

portal, så ledige tider kan lejes ud. Både medlemsklubber, 

enkeltmedlemmer og andre, der er interesseret i at leje badminton- 

eller tennisbaner på idrætsanlægget i Valby, er meget velkomne til at 

kontakte Firmaidræt Storkøbenhavns kontor for at få nærmere 

oplysninger om mulighederne. 

Kontrakten med grundejerforeningen om leje af grunden udløber i 2030. Vi har indledt forhandlinger med 

grundejerforeningen om forlængelse af kontrakten. Grundejerforeningen har varslet en lejeforhøjelse, så her 

er vi også i dialog om et lejeniveau som begge parter kan være tilfredse med. Forhandlingerne fortsætter og 

vi forventer en betydelig forhøjelse af leje. 

Afslutning  
Som altid en bred gennemgang af, hvad bestyrelsen mener, er relevant at berette om på det overordnede 

plan for det forgangne år. 

Som noget nyt har vi ikke længere info fra vores afdelinger. Gå i stedet på vores hjemmeside og bliv opdateret 

på, hvad der sker i netop den aktivitet du kan være interesseret i. 

Til sidst skal der helt som vi plejer - og som ikke kan nævnes ofte nok – lyde en KÆMPE stor tak til alle jer, som 

i det forløbne år har ydet en frivillig arbejdsindsats til glæde for Firmaidræt Storkøbenhavn. Om det er som 

leder i en af vores klubber, udvalgsmedlem i en af vores aktiviteter eller som hjælper ved vores 

arrangementer, er den afgørende for, at Firmaidræt Storkøbenhavn fortsat kan eksistere. Sammen kan vi gøre 

at vores forening er og fortsat vil være en idrætsforening med mange spændende tilbud og aktiviteter. 

Valby, den 3. april 2025 

Jeanette Thornberg / Formand 



 

Side 18 af 18 
 

Idrætsafdelingerne 
Nyheder fra vores 11 udvalg kan findes på vores hjemmeside fskbh.dk. 

  

 

 


